
 

        Lelystad, 12 okt. 2016 

 

 

 

Aan de leden van Provinciale Staten van Flevoland  

  

 

Binnenkort wordt in Provinciale Staten een besluit genomen over het inpassingsplan t.b.v. de 
verbindingsweg tussen de A6 en Lelystad Airport.  

In de afgelopen periode hebben zowel de afdeling Oostelijk Flevoland van LTO en de stichting CDO 
herhaaldelijk aandacht gevraagd voor de situatie rond de kruising van de verbindingsweg met de 
Meerkoetenweg.  Ook omwonenden van met name de Knarweg en de Meerkoetenweg hebben in 
hun zienswijzen hier aandacht voor gevraagd.  

In de aanloop van de ontwikkeling van Lelystad Airport is door de Provincie Flevoland en de 
gemeente Lelystad steeds uitgedragen dat de luchthaven op een veilige, duurzame wijze ingepast 
zou worden in de omgeving.  Daarbij is steeds uitdrukkelijk aangegeven dat met de wensen en 
belangen van de omwonenden rekening zou worden gehouden.  

Helaas moeten wij constateren dat in het besluit, zoals dat nu door de provincie voorgesteld wordt, 
aan deze wensen en belangen niet of nauwelijks tegemoet gekomen wordt.  De voorgestelde 
gelijkvloerse kruising levert aanzienlijke hinder op voor het verkeer op de Meerkoetenweg . Dit 
wordt veroorzaakt door een toename van het verkeer op deze weg  (3,5 meter breed) door 
sluipverkeer van en naar de A6 (zowel in de richting van de Larserweg als in de richting van de 
Vogelweg via de Knarweg en andersom) en door de ontsluiting van het bedrijventerrein  Larserknoop  
via de Meerkoetenweg.  
 De oversteek over de verbindingsweg zal eveneens hinder opleveren waarbij de doorstroming op de 
verbindingsweg altijd van groter belang is dan de doorstroming over de Meerkoetenweg.  
 Bovendien zal de veiligheid op deze oversteek een probleem zijn.  Dit geldt met name voor fietsers 
en landbouwverkeer. Het adviesbureau dat door de provincie ingehuurd is geeft dat in haar advies 
ook aan met name voor fietsers. Kinderen van de Knarweg en Meerkoetenweg maken veel gebruik 
van dit fietspad , zij zijn in deze een zeer kwetsbare groep.  Zeker in periodes met mist en /of 
gladheid (eventueel door modder op de weg) zal  dit tot problemen leiden.  
Er zijn geen goede tellingen voor de verkeersintensiteit over de Meerkoetenweg, laat staan dat er 
een goede voorspelling is voor dit verkeer.  Als bv landbouwbedrijven grond moeten afstaan voor 
industrie zal er nog meer drukte ontstaan als gevolg van grond op afstand.  



Wij verzoeken u daarom om ook de optie met een ongelijkvloerse kruising nog eens te bezien. Dit 
zou alle voornoemde problemen wegnemen en is naar onze mening de meest veilige en 
toekomstbestendige oplossing.  

 

Besturen 

Afdeling Oostelijk Flevoland van LTO Noord en 
Stichting CDO 


